
 

 

Referat bestyrelsesmøde Hjørring Skolen 27. november 2018 i ADHD afdelingen 

 

1. Præsentation af SFO og UU i ADHD. Kristina og Mie orienterede om arbejdet i afdelingen. 

 

2. Budgetforlig i Hjørring Kommune.  

For Hjørringskolen betyder det at lærernes maksimale undervisningstimetal reduceres fra 850 

timer til 800 timer pr. lærer.  HjørringSkolen får en økonomisk kompensation på 0,973 mio. 

Den økonomi lægges på elevprisen når en elev visiteres til Hjørring Skolen. 

3. 

Anni fremviste det seneste ledelsestilsyn. Der forventes et underskud på 1.3 mio kr. Dette 

beløb er bedre end tidligere og holder sig under de tilladte 2%.  

Budget 19 viser ud fra indlagte forudsætninger et underskud på 1.3 mio. Bestyrelsen 

godkender budgettet. 

4. 

Besøg af arbejdstilsynet. Vi fik en grøn smiley. Besøget var anmeldt og en opfølgning på 

lokaleudfordringer i Højene. På Muldbjerg et personalrum hvor der var problem med 

varmestyringen både sommer og vinter. På Norgesvej 6 er der kuldebroer som krævede tiltag 

for at sikre en bedre varmestyring. Ved OK afdelingens legeplads flyttes port, det skal skabe 

bedre aflukning af legepladsen. Tingene udbedres så hurtigt det er muligt. 

5. 

Claus fremlagde de udfordringer der er for nogle af de elever som har den meget lange 

skoledag. Samtidigt vil en kortere skoledag give flere ressourcer i løsningen af kerneopgaven. 

Anni fremlagde hidtidige beslutninger og arbejdsgang omkring HjørringSkolens arbejde med 

skoledagens længde.  Oversigt vedlægges referat. 

Bestyrelsen vil arbejde videre med problemstillingen.. 



Der inviteres til et ekstraordinært møde, evt. en lørdag formiddag, hvor arbejdet med 

skoledagens længde bliver gennemarbejdet.  

6. 

Der har været besigtigelse af skolevejen ved Muldbjergskolen. Der kommer nu et oplæg til at 

forbedre sikkerheden. 

7. 

Skiltning skal harmoniseres ud fra den model der er lavet på Norgesvej. 

8. 

Der er udarbejdet 5 strategiske mål. Fællesskab, Sundhed, Forældresamarbejde; 

Medborgerskab, Læring og Trivsel. 

Værdigrundlaget er den overordnede ramme. Bestyrelsen skal i samarbejde med personale og 

elever udarbejde lokale mål. 

Det videre arbejde kommer til at bestå i status nu, involvering (bestyrelse, elever, medudvalg 

og medarbejdere) og evaluering hvor det tydeliggøres hvordan vi følger op på målene. 

Der skal der beskrives 1 - 3 mål indenfor de 5 hovedområder. I HjørringSkolen er de seneste 3 

år arbejdet med indsatsområder i nogle af de strategiske mål. 

Der blev på mødet fremlagt et eksempel på en skabelon hvor alle 5 områder er beskrevet. 

MED udvalget arbejder med de skolepolitiske mål på deres møde  i januar måned. 

9. Punktet udsættes 

10 punktet udsættes. 

11. Orientering. 

Fra bestyrelsen: AULA bliver den nye platform for kommunikation mellem skole og forældre. 

Punktet skal på kommende møde. 

12. 

Evt.  

Spørgsmål fra bestyrelsesmedlem, omkring begrundelser for hvorfor Kløver stopper efter 6. – 

7. klasse. Undring over at tilbuddet ikke kan være gennemgående til 9 klasse. 

Referent: Steen Rubæk 


